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FAU-møte Nøklevann skole – nr. 5 2022/23 
 
 
FAU-møte 24.05.2023 
Kl. 17:30-19:30, Nøklevann skole, Bygg 1, personalrommet 
 
Til stede: 

 

 
 
Dagsorden: 
 

Nr. Sak 
1 Informasjon fra skolen ved rektor Ellen Sundby og AKS-leder Bjørnar Holsæter 
2 Superkort runde: Hvordan står det til i klassen min? 
3 Kjappe punkter fra samarbeidsmøtet med skolens ledelse 
4 Status fra Bokmarkedsgruppa v/Ida og Lina 
5 Status fra 17. mai-gruppa v/Geir/Morgan/Heidi/Hege/Tina 
6 Status fra Trafikkgruppa/Hjertesone v/Mona/Siri/Åsne  
7 Siste nytt fra skole-hjem-gruppa + SMU v/ Elise og Ragna 
8 Sommergaver til lærerne og sommeravslutninger 
9 Tema: Funker Spond? v/Elise & co 
10 Evaluering av foreldreforedrag. Gjennomgang av undersøkelse og tilbakemeldinger  
11 Diskusjon: Oppsummering av FAU-året. Hvordan kan vi organisere FAU-arbeidet neste år?  
12 Diskusjon: Hvordan tar vi imot neste års FAU-representanter fra første trinn?  
13 Diskusjon: Ønsker vi en mobilfri skole? Skolen ønsker innspill!  
14 Eventuelt 

  

Nestleder og 
møteleder 

Hege S. Gjerde 

Referent Geir Andreas Neset 
1a Anne Elise Skaarstad 
1b Kari Johanne 
2a -  - 
2b Ida  
3a Ollie  
3b Johanne  
4a Heidi Eva 
4b Geir Andreas Neset Morgan Hellum  
5a Hege S. Gjerde  
5b -   
6a Fameeda Linda, og Jovana 
6b Ragna Elise Skaarstad 
7a -   
7b -   
7c -   
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1. Informasjon fra skolen ved rektor Ellen Sundby og AKS-leder 
Bjørnar Holsæter  
 
Informasjon fra skolen v/Ellen 
 
Foreldrefri sone 
Skolen innfører foreldrefri sone i garderobene til 1.-3. trinn fra kl. 08.15-08.45 fra høsten.  
Årsaken er at skolen ønsker at ansatte skal ha fokus på barna og ikke foreldrene. Det har vært en del 
utfordringer med å få elene ut fra morgen-AKS og inn til skolestart. 
 
Skjermbruk 
Skolen fortsetter med skjermfri spising mandag – torsdag. 
Elevrådet har tatt opp at de ønsket skjerm i spisepausen på fredager. Fredag blir det derfor fra nå valgfritt for 
klassene å bruke skjerm. 
Skolen har en digital plan, men denne er fra 2015 og dermed helt utdatert. Skolen prioriterer likevel å 
ferdigstille leseplanen før de starter med å revidere digital plan. 
 
Forsentkomming 
Det er mange barn som kommer fors sent. Husk at skoledagen begynner presis kl. 08.30! 
En utfordring med de minste som kommer for sent er at det da ikke er noen voksne i garderobene til å hjelpe 
dem. 
 
Hærverk 
Det er mye hærverk på skolens toaletter og garderober. 
Det er blant annet ødelagte takplater, ledninger som er revet ned, oversvømmelser, elever som tar bilder av de 
som sitter på do m.m.  
Skolen kommer til å strenge av toalettene ute og ha do-vakt så kun én av gangen bruker HC-toalettet inne.  
 
Mobilfri skole 
Skolen har bestemt at det ikke er lov til å ha eller bruke mobiltelefoner eller smartklokker i løpet av 
skoledagen. Skolen har derfor bestilt mobilhotell (låsbart skap der alle mobiler oppbevares i løpet av 
skoledagen) til 7.trinn og starter med det så snart de får hotellene.  
Skolen ønsker å ha mobilhotell på alle trinn fra høsten. Også for smartklokker.  
 
Informasjon og språkbarrierer 
Informasjon fra skolen gis hovedsakelig på norsk. . Noe info rundt skolestart kommer på flere språk, samt 
informasjon om lus finnes på mange språk.  
Rektor oppfordrer klassekontakter å gi beskjed til skolen hvis det er foreldre man ikke får kontakt med, så kan 
skolen bistå. 
 
Lus 
Det er to faste uker hvert år med fokus på å bekjempe lus. Informasjon sendes bl.a. ut fra helsesykepleier. Det 
har vært trinn ved skolen som ikke har blitt kvitt lus, og rektor skal undersøke om helsesykepleier kan kobles 
mer på. 
 
17. mai 
Rektor vil melde Nøklvann skole på 17. mai-toget i byen hvert år heretter, også 1. klasse.  
 
Informasjon fra AKS v/Bjørnar 
 
AKS opplever også utfordringer med å nå alle foreldre 
 
AKS har gjort endringer i matrutinene: Det var veldig høyt matsvinn og mye ressurser som gikk med til å lage 
mat (uten at elever var med). AKS ønsker å bruke mer ressurser på gode aktiviteter og tid sammen med barna. 
Etter møter med barna, har AKS planer om flere aktiviteter, som roklubb, mer idrett og er i dialog med Bøler 
bad. Ønsker også å ha et tilbud om å bade i Nøklevann om sommeren. 
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Flere av de AKS-ansatte skal på livredningskurs for at AKS skal kunne tilby bading. 
 
2. Superkort runde: Hvordan står det til i klassen min?  
Det var mye på dagsorden for møtet, og vi tok en veldig kjapp runde. Ingen store nye saker ble tatt opp. 
6. trinn er fornøyd med skolens oppfølging av utfordringene med læringsmiljøet og klassemiljøet på trinnet. 
 
3. Kjappe punkter fra samarbeidsmøtet med skolens ledelse  
Utgikk som eget punkt – dekkes av de andre punktene på dagsorden. 
 

4. Status fra Bokmarkedsgruppa v/Ida og Lina  
Veldig vellykket bokmarked. Fikk inn rekordmye penger: 41 000 kr. 
Valgte å ha det på våren fram for høsten eller både høst og vår. Ga mulighet til fullt fokus på ett marked. De 
brukte mye tid på å sortere bøker i forkant: Kjørte to lass på søpla før markedet. 
Gruppa har mange tips til neste års arrangører – samler i et dokument som kan sendes Katrine samt bør inn i 
årshjulet til FAU (se punkt 7).  
 

5. Status fra 17. mai-gruppa v/Geir/Morgan/Heidi/Hege/Tina  
Vellykket arrangement. Kom ganske mange, tross at det var langhelg.  
Brutto inntekt for arrangementet var 91 734 kr. Har foreløpig ikke fullstendig oversikt over utgiftene. Resultatet 
deles mellom FAU og 4. og 5. trinn. 
Gruppa skal sørge for å samle erfaringer og viktige dokumenter for god overlevering til de neste arrangørene.  
Neste arrangement på Nøklevann skole er i 2025: de som er 2. og 3. trinn nå blir arrangører. 
 

6. Status fra Trafikkgruppa/Hjertesone v/Mona/Siri/Åsne 
Åsne og rektor har hatt møte med bymiljøetaten. Nøklevann skole kommer med i hjertesone. Skolen får 50 000 
kr til dette. Igangsettes til høsten og skal avsluttes til neste sommer.  
Mange foreldre har svart på spørreundersøkelsen om skoleveien for barna. Tilbakemeldingene er hovedsakelig 
at skoleveien for elvene på Nøklevann er trygg. Utfordringene knytter seg til Kiwi og Bogerud, samt at det er litt 
trangt for parkering og ved snuplassen. Utfordringene ved Bogerud fører til at mange kjøres derfra og rundt og 
dermed skaper mer trafikk og utrygghet på Bøler-siden. Det vil derfor bli bedre for alle om utfordringene løses. 
Barna skal høres; 5-7 elever skal involveres og besiktige utfordringssteder. På bakgrunn av dette skal man finne 
soner hvor det skal gjøres tiltak. Det kan være fysiske tiltak eller veiledning etc.  
 

7. Siste nytt fra skole-hjem-gruppa + SMU v/ Elise og Ragna  
Skole-hjem-grupp holder på med årshjulet for å samle informasjon og tips for både FAU og alle foreldre. Ser for 
seg at det kan finnes på skolens hjemmeside. Det er også behov for å lagre FAUs dokumenter et lurt, digitalt 
sted. Kanskje Spond? 
 
SMU-møte utsatt til uke 22, der skal de få informasjon om elevundersøkelsen. 
 
8. Sommergaver til lærerne og sommeravslutninger  
Alle var fornøyde med løsningen som FAU-leder Katrine har ordnet: Alle ansatte på skolen får et bærenett 
påtrykket «Vi heier på Nøklevann». 
Vi samarbeider med skolen om felles gave ved at skolen legger sin gave til de ansatte opp i bærenettet.  
Hvis 7. trinn ønsker å gjøre noe ekstra til sine lærere siden de går ut av skolen, er det enkelt å legge noe mer 
opp i nettet. 
Hver klasse/trinn kan gjerne ordne et kort til hver lærer evt lærer-teamet som legges i nettet. 
 
 

9. Tema: Funker Spond? v/Elise & co  
Ja, Spond funker veldig bra. Fordelene er særlig at personvern er mye bedre ivaretatt sammenliknet med 
Facebook, og det har minst like gode muligheter for eventer, diskusjoner, meldinger mv. Spond kan brukes 
både på i app på mobil og på nettside.  
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Erfaringene er at foreldre får med seg mer av informasjonen som sendes ut.  
FAU ønsker å lage en Spond-gruppe for FAU-samarbeidet fra og med høsten 2023. Der kan det også lagres 
dokumenter som alle da får tilgang på.  
Det bør være frivillig om klassekontaktene ønsker å bruke det til å kommunisere med sine klasser, men det bør 
diskuteres i alle klasser på første foreldremøte til høsten. 
 

10. Evaluering av foreldreforedrag. Gjennomgang av undersøkelse og tilbakemeldinger  
Veldig få møtte på foredragene som skolen og FAU har arranger denne våren. 
Elsafadi: 69 påmeldte fra Nøklevann skole, usikkert om alle de kom. 
Barnevakten-kveldene: 44 personer til sammen, omtrent halvparten på hver av kveldene. 
 
FAU og skolen har sendt ut spørreundersøkelse for å få tilbakemeldinger på hvorfor det kom så få, og hva FAU 
kan gjøre for å øke engasjementet. Hovedfunnene fra undersøkelsen er at mange synes det er positivt med 
slike arrangement og at det er viktige tema, men at mange har for travle hverdager og for mange andre 
forpliktelser til å få til å komme. Mange mente også at de hadde vært med på tilsvarende tidligere og at det 
derfor ikke var nødvendig å prioritere. Det var også flere tilbakemeldinger på at de to foredragskveldene kom 
litt tett på hverandre. Flere var ikke helt fornøyde med Barnevakten-opplegget, som formidlet få eller ingen 
konkrete løsningsforslag eller måter å håndtere utfordringer på.  
 

11. Oppsummering av FAU-året. Hvordan kan vi organisere FAU-arbeidet neste år?  
Mulighetsrommet for å organisere FAU-arbeidet annerledes i dag ble tatt opp.  
Neste års FAU må ta stilling til  

• Hvor mange møter er ønskelig i løpet av et år? Mange andre skoler har kortere og hyppigere møter, 
f.eks. 1 per måned.  

• Hvor lange møter ønsker vi?  
• Hvilke grupper/arbeidsområder ønsker vi? Er det nødvendig med slike grupper?  

Dagens grupper: 
§ Skole-hjem / SMU 
§ Trafikk/Hjertesone/Refleksaksjonen 
§ Bokmarked 
§ 17. mai (hvert annet år)  

Forslag til nye/andre grupper? 
§ Inkludering / hvordan få flere til å engasjere seg 

 
• Skal FAU-møter og gruppemøter kombineres ved at møtene deles i én felles-del og en gruppe-del? 

 
Innspill: Det kan være lurt om noen fra FAU deltar på foreldremøtene i alle klasser for å informere og hjelpe til 
med valg av representanter, samt for å sikre at det blir likt for alle klasser (f.eks. hva som er forskjell på 
klassekontakt og FAU-kontakt). I alle fall lurt for 1. trinn-møtene der mange ikke har erfaring med hva FAU-
arbeid er. 
 

12. Diskusjon: Hvordan tar vi imot neste års FAU-representanter fra første trinn?  
FAU-leder Katrine stiller på førskoledagen 1. juni for å fortelle om FAU-arbeidet. Se ellers punkt 11. 

 
13. Diskusjon: Ønsker vi en mobilfri skole? Skolen ønsker innspill!  
Det ble ikke behov for diskusjon og innspill. Se informasjon fra rektor, punkt 1. 
 

14. Eventuelt 
Ingen saker 
 

Neste FAU-møte 
Ikke fastsatt ennå. For de klassene som ikke har valgt representanter for neste skoleår, velges disse på høstens 
første foreldremøte.  


